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SLOVENSKÁ TECHNICKÁ UNIVERZITA V BRATISLAVE 
 

ZÁPIS č. 7/2021 
zo zasadnutia Kolégia rektora STU zo dňa 27.9.2021 

 
PRÍTOMNÍ:   Dr. h. c. Prof. h. c. Prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, prof. Ing. Marián Peciar, PhD., Mgr. Rastislav Igliar, prof. 

Ing. arch. Ľubica Vitková, PhD., prof. Ing. František Uherek, PhD., prof. Ing. Alojz Kopáčik, PhD., doc. Ing. 
Mikuláš Bittera, PhD., prof. Ing. Štefan Stanko, PhD., doc. Ing. Maximilián Strémy, PhD., prof. Ing. Ivan 
Kotuliak, PhD., prof. Ing. Miloš Čambál, CSc., prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., prof. Ing. arch. Pavel Gregor, 
PhD., prof. Dr. Ing. Miloš Oravec, Dr.h.c. prof. Ing. Ľubomír Šooš, PhD., prof. Ing. Stanislav Unčík, PhD., doc. 
Ing. Marián Zajko, PhD., doc. Ing. Anna Ujhelyiová, CSc. 

 
TRVALE PRIZVANÍ:   prof. Ing. Ján Híveš, PhD., doc. Ing. Peter Makýš, PhD., Ing. Marián Ďurkovič, Ing. Juraj Rybanský 
 
PROGRAM:   

 
1. Otvorenie 
2. Aktuálna situácia na STU - ústna informácia  
3. Správa o činnosti Poradenského centra za 1. polrok 2021  
4. Kontrola úloh 
5. Návrh vnútorného predpisu Dodatok číslo 3 k vnútornému predpisu číslo 1/2013  Zásady výberového konania na STU 
6. Spôsob zverejňovania informácií o habilitačnom konaní, o inauguračnom konaní a o výberovom konaní na obsadzovanie 

pracovného miesta VŠ učiteľa  
7. Rôzne 

7.01 Prijímacie konanie na AR 2021/2022 – informácia o počte zapísaných študentov  
 

K BODU 1:  Otvorenie 
 
V úvode rokovania rektor privítal členov kolégia rektora a prizvaných hostí na rokovaní a informoval o programe 7. zasadnutia Kolégia  
rektora STU v roku 2021.  
 
UZNESENIE: 7.1/2021-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s programom 7. zasadnutia Kolégia rektora STU. 
 
K BODU 2: Aktuálna situácia na STU - ústna informácia 
 
Rektor konštatoval, že všetky okresy v rámci BA sa t. č. nachádzajú v oranžovej farbe COVID automatu, zatiaľ bez výraznejších dopadov na 
činnosť STU, ktorá sa riadi aktuálne platnými príkazmi rektora č. 12021 - PR a č. 2/2021 – PR. Situácia na STU je podľa jeho vyjadrenia 
dostatočne stabilizovaná, nie je potrebné, aby zasadal KŠ STU. 
Ďalej informoval, že  

 je avizovaný silný tlak na zmenu Zákona o VŠ, pravdepodobne nepôjde o novelu, ale bude predložený nový zákon 
 minulý týždeň sa zúčastnil rokovania V7, ktorej činnosť bola obnovená (TUKE, UPJŠ, UVLF, UK, STU, UNIZA, SPU a pridružený 

partner SAV), uskutočnili sa rokovania so zástupcami MŠVVaŠ SR, je predpoklad, že základné akademické slobody budú na 
univerzitách zachované, t.č. prebiehajú diskusie k problematike voľby rektora (zástupcovia SR STU by mali možnosť voliť 
rektora), k existencii akademických senátov na fakultách a pod.  

o  nový návrh zákona by mal byť v rámci MPK dostupný do konca roku  
 Združenie V7 má záujem o diferenciáciu univerzít na Slovensku, žiada, aby výsledky boli dostatočne ocenené, čo by sa malo 

prejaviť zmenou v nápočte dotácie  
 po dohode s členmi Vedenia STU informoval predsedu AS STU o pripravovaných legislatívnych úpravách, ktoré by mali byť 

prerokované na najbližších zasadnutiach AS STU, najdôležitejšia zmena sa bude týkať OP R STU, ktorý by mal vstúpiť do 
platnosti 1.1.2022, najneskôr 1.2. 2022 

 Centrum STU pre Nanodiagnostiku bolo Príkazom rektora č. 10/2021 – PR k 1.10. 2021 administratívne a organizačne 
presunuté na MTF STU (žiadna iná fakulta neprejavila záujem o uvedené výskumné pracovisko) 

 
Z diskusie: 
Dekan Gatial  

 konštatoval, že bol zverejnený nový semafor a v tomto zmysle odporučil aktualizovať pokyny zverejnené na web stránke STU 
 
Dekan Čambál  

 informoval, že sa zúčastnil okrúhleho stola za účasti premiéra SR 
o v rámci diskusií pán premiér garantoval, že bude podporovať univerzity, ktoré sa reálne zaoberajú a vykonávajú vedu, 

výskum a inovácie 
 v rámci presunu Centra STU pre nanodiagnostiku na MTF STU požiadal o zosúladenie príkazu rektora s celým procesom - najmä 

presun  finančných prostriedkov z rozpočtu centra na MTF STU, ktorá z týchto prostriedkov zabezpečí krytie miezd, odvodov a 
ostatných mzdových nákladov zamestnancov centra, úhradu nákladov na tovary a služby a ostatné náklady tak, aby mohlo 
centrum od 1.10.2021 reálne fungovať 

 
UZNESENIE: 7.2/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o aktuálnej situácii na STU. 
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K BODU 3: Správa o činnosti Poradenského centra za 1. polrok 2021 
 

Materiál v krátkosti uviedol doc. Bittera, poverený výkonom činností prorektora pre vzdelávanie a starostlivosti o študentov.  
Prizvaná: PhDr. Mariena Bartúnková. 
Doc. Bittera v úvode informoval prítomných o podmienkach vzniku poradenského centra, jeho úlohe, činnostiach a personálnom 
zabezpečení. Konštatoval, že doc. Čerešňovej nebola predĺžená zmluva a PhDr. Bartúnková je t.č. jediným zamestnancom centra. 
Správu ďalej krátko prezentovala PhDr. Bartúnková. Uviedla, že činnosť centra je realizovaná v dvoch líniách, jedna z nich je starostlivosť 
o študentov so špecifickými potrebami, kde podporné služby predpokladajú činnosť univerzitného koordinátora, fakultných 
koordinátorov a ďalších aktivít, ktoré sú vnímané ako podporné služby pre úspešné zvládnutie štúdia. Činnosť centra však vyžaduje aj 
administráciu a evidenciu aktivít.  
Ďalej informovala, že boli realizované aj poradenské aktivity – ich prehľad je súčasťou správy. Zároveň konštatovala, že sa ich mohlo 
realizovať viac, avšak pre iné povinnosti to nebolo možné. Poradenské aktivity boli realizované skupinovou aj individuálnou formou, v 
prvom rade pre študentov so špecifickými potrebami, ale aj pre ostatných študentov, v zmysle kariérneho poradenstva. 
 
K dokumentu boli predložené nasledovné pripomienky: 
Prorektor Kopáčik 

 zaujímal sa o skutočné personálne obsadenie centra a žiadal o aktualizáciu údajov o fakultnom koordinátorovi - Ing. Korčákovi 
o rektor informoval, že si je vedomý dôležitosti agendy a v prípade potreby bude vypísané výberové konanie na 

chýbajúcu manažérsku pozíciu 
 
Profesor Stanko, poverený riadením CAŠ STU a CVT STU, 

 informoval, že v rámci RVŠ sa uskutočnilo hlasovanie o návrhu na člena Rady ministra na podporu štúdia študentov so 
špecifickými potrebami. Nominovaná a schválená bola doc. Čerešňová (FAD STU).   

 
Dekan Šooš 

 upozornil na úpravu/doplnenie textu v časti „Fakultný koordinátor pre študentov“, konkrétne: 
o Ing. Peter Korčák - Stavebná fakulta STU - skončil, v súčasnosti je tam Mgr. Václavikova 
o doc. Ing. arch. Zuzana Čerešňová, PhD. - Fakulta architektúry a dizajnu STU 

PhDr. Bartúnková uviedla, že správa je predkladaná za 1. polrok 2021, uvedené zmeny sú evidované až v 2. polroku 2021 – tie budú 
reflektované v správe za 2. polrok 2021. 
 
Dekan Gatial 

 upozornil na formálne, resp. gramatické chyby v dokumente 
 
V závere doc. Bittera doplnil, že existencia poradenského centra je na univerzite povinnou súčasťou, tzn. STU je povinná poskytovať 
služby pre študentov so špecifickými potrebami ako aj kariérne poradenstvo. PhDr. Bartúnková je v obidvoch oblastiach veľmi dobrá, 
avšak jej primárna oblasť záujmu sú študenti so špecifickými potrebami a z hľadiska kapacity (s jednou osobou) nie je možné zvládnuť 
všetky činnosti centra. Je preto nevyhnutné nájsť a prijať nového človeka, ktorý by zastrešil úlohy súvisiace s činnosťami štandardného 
koordinátora. 
 
UZNESENIE: 7.3/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie správu o činnosti Poradenského centra za 1. polrok 2021 s pripomienkami. 
 
K BODU 4:  Kontrola úloh 
 

Číslo úlohy Znenie úlohy Termín Zodpovedný Počet 
predĺžení 

Stav 
 

2.3 Metodicky riadiť a zabezpečiť proces 
zosúladenia Vnútorného systému kvality 
STU v oblasti doktorandského štúdia, 
habilitačných konaní a inauguračných 
konaní. 

január – 
september 

2021 

Kopáčik  splnená 

2.6 Inovovať obsah a implementovať Etický 
kódex zamestnanca STU ako nástroja na 
etablovanie medzinárodne uznávaných 
princípov a štandardov etiky a integrity 
pri uskutočňovaní tvorivej činnosti na 
STU. Zabezpečiť aktivizáciu a podmienky 
potrebné na činnosť Etickej komisie STU. 

február – 
september 

2021 

Kopáčik  splnená 

Úlohy odložené bývalým vedením: 

1.15 Dopracovať koncepciu rozvoja telesnej 
výchovy, športu a športovísk na STU. 

5/2021 
12/2021 

prorektorka 
Bakošová 

(úloha pre ďalšie 
Vedenie STU) 

1 predĺžená 

3. Vypracovať koncepciu zapojenia sa STU 
do vzdelávacích aktivít jednotlivých KIC 
EIT. 

5/2021 
12/2021 

prorektor 
Moravčík 

(úloha pre ďalšie 
Vedenie STU) 

1 predĺžená 

 
UZNESENIE: 7.4/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie stav plnenia úloh s termínom plnenia k 27.9.2021.  
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K BODU 5: Návrh vnútorného predpisu Dodatok číslo 3 k vnútornému predpisu číslo 1/2013  Zásady výberového konania 
na STU 

 
Materiál stručne uviedol rektor. Prizvaný: JUDr. Michalička. 
Rektor informoval, že predmetný predpis je veľmi všeobecný, týka sa všetkých vedúcich zamestnancov a bol diskutovaný s členmi 
rozšíreného vedenia. Za hlavnú zmenu označil skutočnosť, že vyhlasovateľ nemôže byť predsedom výberovej komisie, ale môže byť jej 
členom, aby mal možnosť prípadnej argumentácie, resp. vyjadrenia sa k uchádzačom.  
 
JUDr. Michalička doplnil, že primárne ide o 3 hlavné zmeny a doplnenia, ktoré spočívajú v zmene vykonávacieho príkazu rektora, rozšírení 
kvalifikačných predpokladov na výkon funkcie kvestora a tajomníka fakulty, a postavení vyhlasovateľa výberového konania k jeho 
členstvu vo výberovej komisii. Za zásadnú zmenu považuje aj rozšírenie kvalifikačných predpokladov pre výber vedúcich zamestnancov 
STU, ktorí sú vo funkciách kvestor/tajomník (Čl. 3, bod 7 - okrem verejnoprávnych inštitúcií bolo rozšírené aj na celú škálu inštitúcií 
verejnej správy, čím sa okruh možných uchádzačov značne rozšíri). Posledná zmena je technického charakteru - nahrádza sa neaktuálny 
príkaz rektora novým. 
 
K dokumentu boli predložené nasledovné pripomienky: 
Prorektorka Vitková 

 upozornila na potrebu informovať o termíne konania výberového konania (VK) vopred 
o v nadväznosti na uvedené rektor doplnil, že VK by mal organizačne zabezpečovať Útvar ĽZ (príslušne aj na fakultách) 
o dekan Gatial  navrhol tiež explicitne definovať, že tajomníkom VK je pracovník Útvaru ĽZ, resp. personálneho oddelenia 

fakulty (namiesto formulácie “stálym členom VK bez práva hlasovať je…”) 
 
Dekan Šooš 

 v Čl. 1 navrhol doplniť:  
e) funkcií vedúcich zamestnancov fakúlt a súčastí STU, 

o  podľa JUDr. Michaličku je pojem zachytený a vysvetlený v písm. d) 
 
Dekan Gatial 

 zaujímal sa, či je potrebné trvať na 3 rokoch praxe v riadiacej pozícii v štátnej správe, samospráve alebo verejnoprávnej inštitúcii 
(či nestačí 3 roky v riadiacej pozícii, čím by sa tieto funkcie otvorili aj uchádzačom z firiem) 

o rektor uviedol, že verejná a súkromná správa sú dosť odlišné, nie je primárnym záujmom STU rozšírenie až do takých 
sfér 

 zaujímal sa, či je náhradník riadnym členom komisie (ak sa neurčí, resp. zabudne sa určiť, tak so stálym členom komisie má 
komisia párny počet členov) 

o náhradník vykonáva svoju činnosť iba v prípadoch, ktoré sú uvedené v texte ďalej, avšak pripomienka bola 
akceptovaná – text bude preformulovaný 

 
UZNESENIE: 7.5/2021-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo návrh vnútorného predpisu „Dodatok číslo 3 k Zásadám výberového konania na STU“  
s pripomienkami. Po zapracovaní pripomienok odporúča materiál predložiť na schválenie Akademickému senátu STU. 
 
K BODU 6: Spôsob zverejňovania informácií o habilitačnom konaní, o inauguračnom konaní a o výberovom konaní na 

obsadzovanie pracovného miesta VŠ učiteľa 
 
Materiál uviedol prorektor Kopáčik. Prizvaný: JUDr. Michalička. 
Návrh interného predpisu sa predkladá z dôvodu vydania novej vyhlášky upravujúcej danú oblasť.  
JUDr. Michalička doplnil, že príkaz rektora o.i. sumarizuje postupy, ktoré je potrebné dodržiavať v súlade so Zákonom o VŠ a Vyhlášky  
č. 246 z roku 2019. 
 
K dokumentu boli predložené nasledovné pripomienky: 
Doc. Bittera 

 uviedol, že nerozumie postupnosti krokov uvedených v Čl. 2 bod 2 a) a b). V súčasnosti sú na spomínaných webových sídlach 
namiesto priameho zverejnenia len linky na webové sídla výberových konaní jednotlivých súčastí STU. Ak to má zostať takto, 
potom podľa jeho vyjadrenia nemá zmysel časť b) daného bodu, ak sa to bude zverejňovať priamo aj na webovom sídle STU, 
považuje to za zbytočnú duplicitu. 

o JUDr. Michalička informoval, že uvedené musí byť zachované kvôli dostupnosti informácií pre MŠVVaŠ SR 
o prorektor Kopáčik uviedol, že ide o dedičstvo z minulosti, predpoklad je, že nová stránka bude poskytovať priestor pre 

ďalšie úpravy, upozornil, že o novom odkaze na webovú stránku bude potrebné upovedomiť MŠVVaŠ SR 
 Čl. 3, bod 2c) odporučil pre lepšiu zrozumiteľnosť preformulovať - pridať „sa“ do vety “pritom označí” a pridať čiarku medzi 

slová “STU do …” 
 v Čl. 3, bod 3c) by tiež odporučil pridať „sa“ do vety “uvedie odbor ...”  
 vo všeobecnosti by odporučil v Čl. 3, bodoch 2 a 3 použiť bodkočiarku pre lepšie oddelenie zverejňovaného údaja od príslušnej 

lehoty 
o  pripomienky boli akceptované, text bude upravený 

 
UZNESENIE: 7.6/2021-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo návrh príkazu rektora „Spôsob zverejňovania informácií o habilitačnom konaní, o inauguračnom 
konaní a o výberovom konaní na obsadzovanie pracovného miesta vysokoškolského učiteľa“ s pripomienkami. Po zapracovaní 
pripomienok odporúča predmetný interný predpis vydať. 
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K BODU 7: Rôzne 
K BODU 7.01:  Prijímacie konanie na AR 2021/2022 – informácia o počte zapísaných študentov 

 
Materiál stručne uviedol doc. Bittera, poverený výkonom činností prorektora pre vzdelávanie a starostlivosti o študentov.  
Informoval o aktuálnom počte študentov: 

 k 10.9.2021 STU zaznamenala nárast počtu študentov zapísaných do prvých ročníkov u bakalárov o 91 študentov, u inžinierov 
o 80 študentov a u doktorandov o 5 študentov 

 celkovo STU eviduje 10 573 študentov, čo je o 96 menej ako minulý rok 
o rektor ocenil, že hranica 10 000 študentov bola zachovaná a vyzval na vyvíjanie úsilia o zatraktívnenie štúdia 

v maximálnej možnej miere 
 
UZNESENIE: 7.7.01/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o prijímacom konaní na akademický rok 2021/2022.  
 
 
V rámci bodu Rôzne: 
 
Rektor 

 informoval, že mu bol doručený návrh na zriadenie Fakulty plánovania a ekonomického inžinierstva (FPEI), ako aj príslušná 
dôvodová správa 

o po úpravách bude predložený na rozšírené zasadnutie Vedenia a Kolégia rektora STU, následne bude návrh po 
schválení  postúpený na zasadnutie AS STU 

 požiadal riaditeľa CVT STU, Ing. Ďurkoviča, aby v  koordinácii s povereným prorektorom, prof. Stankom, iniciovali rokovania 
o rozšírení EIS Magion o 3 nové moduly, konkrétne Uchádzači o zamestnanie, Výberové konania a Elektronická karta 
zamestnanca (bližšie informácie Ing. Ďurkovič) 

 
Mgr. Igliar, poverený funkciou kvestora, 

 informoval, že sa zúčastnil Klubu kvestorov, z rokovaní so zástupcami MŠVVaŠ SR vyplynulo, že rozpočet na budúci rok bude pre 
všetky vysoké školy znížený celkovo o 27 mil. EUR, o konkrétnych výškach pre jednotlivé VŠ sa ešte bude diskutovať 
individuálne 

o v rovnakej sume je plánované zníženie rozpočtu aj o ďalší rok (o ďalších 27 mil. EUR) 
o zníženie rozpočtu je plánované z Útvaru hodnoty za peniaze MF SR 
o spôsob, ako sa vyhnúť finančným ťažkostiam je možnosť presúvať pracovníkov do časti “veda a výskum”, kde finančné 

prostriedky nebudú krátené - uvedené bude diskutované individuálne na jednotlivých fakultách  
 upozornil na potrebu doručenia návrhov rozpočtov jednotlivých fakúlt čo najskôr – na diskusiu 
 oboznámil prítomných, že zámerom MŠVVaŠ SR je vypracovať nové kritériá rozpisu dotácie 
 zaslal žiadosť o vypracovanie podkladov pre prípravu rozpisu dotácie s termínom 6.10.2021 – uvedené bude komunikované 

s tajomníkmi jednotlivých fakúlt 
 konštatoval, že sa obnovujú pravidelné porady kvestora a tajomníkov jednotlivých fakúlt 

V nadväznosti na uvedené rektor uviedol, že STU má zo všetkých slovenských univerzít cca 15%-ný podiel na vedeckom výtlaku, 24% má 
UK v BA (avšak má podstatne viac zamestnancov). Na základe uvedeného konštatoval, že avizované krátenie finančných prostriedkov by 
nemuselo byť kritické. Opätovne tiež uviedol, že V7 vyvíja tlak na diferenciáciu VŠ.  

 diskusia na predmetnú tému sa uskutoční aj s doc. Viestom, ktorý sa problematike dlhodobo venuje 
 dekan Šooš uviedol, že preraďovanie pedagogických zamestnancov, ktorí nemajú výkony a publikačnú činnosť, na pozície 

výskumných pracovníkov nepovažuje za dobré riešenie  
o rozpočet za SjF STU bol po schválení v AS SjF STU zaslaný 

 
Dekan Gatial 

 z dôvodu posunu termínov akreditácie požiadal o vypracovanie pokračovania, resp. nového harmonogramu implementácie VSK 
o  doc. Makýš vypracuje, bude distribuované 

 
Dekan Šooš 

 zaujímal sa o stav návrhov nominácií na významných absolventov a ich účasti na EXPO v Dubai - návrh bol zaslaný na MŠVVaŠ 
SR, zatiaľ bez spätnej väzby 

 
Rektor 

 informoval, že v rámci ocenenia „Učiteľ roka“, boli schválené obidve predložené kandidatúry, konkrétne na prof. Gregora a doc. 
Strémyho, rozhodnutie bude známe v októbri 2021 

 
Dekan Gregor 

 oslovil dekanov s otázkou, či majú skúsenosť na fakultách s nezáujmom pedagógov o prezenčnú výučbu z dôvodu obáv o šírenie, 
resp. infikovanie sa koronavírusom, a či je možné žiadať potvrdenie v režime OTP 

o dekan Šooš informoval, že problémy na fakulte neevidujú, tiež uviedol, že študenti v rámci prezenčnej listiny vyznačujú, 
či spĺňajú, resp. nespĺňajú podmienky z pohľadu OTP  

o dekan Čambál uviedol, že na fakulte učia prezenčne, bez negatívnej reakcie 
o dekan Kotuliak priznal určité problémy v minulosti, avšak t.č. výučba prebieha bezproblémovo 

 
Dekan Unčík 

 informoval, že rozpočet fakulty bol postúpený na schválenie AS ešte pred letom, avšak AS SvF STU bude zasadať až 15.10.2021 
 oboznámil prítomných, že SvF STU by sa rada uchádzala o projekt v rámci Marie Currie, kde je plánované spoločné doktorandské 

štúdium, požiadal o súhlas rektora 
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o  rektor udelil súhlas, detaily odporučil dotiahnuť s doc. Bitterom 
 
Predseda AS STU, profesor Peciar, informoval  

 o termíne riadneho zasadnutia AS STU - 25.10.2021 a PAS STU - 11.10.2021 
 o potrebe vykonať doplňujúce voľby senátorov do ŠČ AS STU a ich zvolenie do komisií, list predsedom senátov fakúlt bol zaslaný 

2.9.2021 
 o doručení zoznamu dokumentov rektora plánovaných na postupné prerokovanie v AS STU 
 že po voľbe prorektorov z radov senátorov bude nevyhnutný následný nástup náhradníkov do ZČ AS STU a ich zvolenie do 

komisií 
 o potrebe vykonania voľby členov do SR STU v AS STU 
 o vyhlásení volieb delegátov za STU do ŠRVŠ pre obdobie od 10.decembra 2021 

o pre STU je 7 miest delegátov (AS STU, FEI, SvF, MTF, FCHPT, SjF+FAD, FIIT+ÚM), list s inštrukciami bude na fakulty a 
ústav zaslaný 27.09.2021 

 
V nadväznosti na informáciu predsedu AS STU, prof. Peciara, rektor oboznámil prítomných, že písomne informoval ministra ŠVVaŠ SR o 
akceptácii Kataríny Surmíkovej Tatranskej, MBA, predsedníčky Úradu pre normalizáciu, metrológiu a skúšobníctvo SR, ako novej členky 
SR STU. Zároveň informoval ministra o skončení členstva Ing. Királyho v Správnej rade STU, ktorý bol taktiež jeho nominantom a požiadal 
o jeho renomináciu na návrh ministra na ďalšie funkčné obdobie. Dňa 22.5.2021 skončilo členstvo v SR STU aj Ing. Kostíkovi, ktorý bol 
nominovaný na návrh rektora STU - nominácia za STU musí prejsť schvaľovacím procesom v Akademickom senáte STU.  
Ďalší člen SR STU za zamestnaneckú časť AS STU, doc. Bittera, je navrhnutý do funkcie prorektora STU, čím sa jeho členstvo v SR STU 
automaticky ukončí - nominant musí taktiež prejsť schvaľovacím procesom v AS STU.  
 
Rektor ďalej informoval, že všetky organizačné zmeny je potrebné prerokovať so zástupcami odborovej organizácie. Zaujímal sa, či UOO 
STU spolupracuje s novo zriadenou odborovou organizáciou Zo Oz Moderné odbory AIOS Moderné univerzity zastúpené predsedníčkou 
Ing. Nia Černokovou. 
Predsedníčka UOO STU, doc. Ujhelyiová, informovala, že cca pred 2 rokmi im bola doručená informácia o vzniku novej odborovej 
organizácie, uskutočnilo sa jedno rokovanie, ktoré bolo zároveň posledným a odvtedy o ich aktivitách nemajú žiadne informácie. 

 Rektor predmetnou agendou poveril Mgr. Igliara, povereného funkciou kvestora.  
 Prorektor Uherek doplnil, že organizácia bola vyzvaná na rokovanie dvakrát, avšak bez reakcie a ospravedlnenia. 

 
Profesor Stanko, poverený riadením CAŠ STU a CVT STU 

 v nadväznosti na požiadavku rektora v krátkosti informoval o svojich zámeroch v rámci jemu zverenej agendy 
o šport na STU - je záujem posunúť na vyššiu úroveň s cieľom udržať študentov (priestorové vybavenie, rekonštrukcia 

plavárne na MTF STU, reprezentácia STU - venovať sa reprezentantom a pod.) 
o agenda CVT STU – prof. Stanko požiadal pána riaditeľa Ďurkoviča o prezentovanie najbližších cieľov 

Ing. Ďurkovič krátko informoval o rozšíreniach EIS Magion. Pre všetky súčasti sú v module Personalistika k dispozícii mzdové zložky pre 
poskytovanie finančného príspevku na stravovanie, príspevok sa pilotne poskytuje na SvF STU od 08/2021. Implementácia je v súlade s 
metodickým pokynom Finančnej správy SR, ktorý vyžaduje vyplácanie tohto príspevku vopred.  
Pripravuje sa aj spustenie nových modulov Uchádzači o zamestnanie, Výberové konania a Elektronická karta zamestnanca, s ktorými sa 
momentálne oboznamujú zamestnanci CVT STU, v najbližších týždňoch bude zorganizované školenie pre zástupcov súčastí STU. 
 
V nadväznosti na informáciu Ing. Ďurkoviča, rektor konštatoval, že spravovanie stravovania (podľa vzoru SvF STU) by bolo vhodné 
implementovať na celej STU. Dekan Unčík informoval, že systém nie zatiaľ úplne spoľahlivý, evidujú určité komplikácie, systém je podľa 
jeho vyjadrenia potrebné doladiť.  
K uvedenému sa viedla rozsiahla voľná diskusia, v rámci ktorej: 

 Ing. Ďurkovič uviedol, že problém vznikol v preddavkovom systéme  
 dekan Čambál konštatoval, že riešenie stravovania na SvF STU nepovažujú za vhodné a navrhol zaoberať sa problematikou na 

stretnutí kvestora s tajomníkmi 
 
Profesor Stanko v závere doplnil, že plánuje zvolať stretnutie Rady pre IKT - témou budú koncepčné veci. 
 
Dekan Kotuliak 

 upozornil, že integrácia MS Teams na AIS je nefunkčná (avizoval ešte v lete), požiadal o riešenie a informáciu e-mailom 
 
Prorektor Kopáčik 

 informoval o zasadnutí Atestačnej komisie - všetky návrhy boli schválené a postúpené Slovenkej komisii pre vedecké hodnosti (3 
z FEI STU, 2 z FCHPT STU a 1 z MTF STU) 

 STU bola pozvaná na slávnostné podpísanie „Deklarácie o upevnení kultúry vedeckej integrity na Slovensku“, podujatie sa 
uskutoční dňa 12.10. 2021 na Bratislavskom hrade  

 STU je spolu s CVTI SR spoluorganizátorom Národnej konferencie o akademickej a výskumnej integrite, ktorá sa uskutoční dňa 
1.10.2021 

o konferencia bola presunutá do on-line priestoru 
o konferenciu bude otvárať pán rektor  
o program a témy konferencie sú dostupné na Národná konferencia o akademickej a výskumnej integrite - Slovenská 

technická univerzita v Bratislave (STU) (stuba.sk) 
 STU koná vo veci sprístupnenia noriem formou on-line pre študentov v plnom rozsahu - predpoklad je, že Úrad pre 

normalizáciu, metrológiu a skúšobníctvo SR uvedené odsúhlasí 
 
Prorektorka Vitková 

 informovala, že dekan Gregor minulý týždeň získal prostredníctvom internetového hlasovania ocenenie Osobnosť ASB 
 konštatovala, že pripomienky k diplomom a dekrétom zo strany fakúlt a ÚM STU neboli do požadovaného termínu doručené 

https://www.stuba.sk/sk/diani-na-stu/prehlad-aktualit/narodna-konferencia-o-akademickej-a-vyskumnej-integrite.html?page_id=14444
https://www.stuba.sk/sk/diani-na-stu/prehlad-aktualit/narodna-konferencia-o-akademickej-a-vyskumnej-integrite.html?page_id=14444
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 informovala o aktuálnej situácii týkajúcej sa veľtrhov: 
o Kam na vysokú Roadshow v Košiciach, ktorá sa mala uskutočniť v utorok 19.10.2021 sa presúva na 10.2.2022 
o účasť na veľtrhu v Brne sa rieši v súčinnosti s UK v BA - účasť sa vzhľadom na epidemiologickú situáciu  a vysoké 

poplatky za zrušenie účasti ešte zvažuje  
 upriamila pozornosť na možnosť zriadenia Video štúdia na STU ako servisného pracoviska 

o stav MC2 na FEI STU overí dekan Oravec 
 požiadala dekanov o zabezpečenie účasti študentov STU na prednáške prof. Thorna prostredníctvom videokonferencie 

z prednáškovej miestnosti dňa 13.10.2021 o 9:30 hod. 
o ide o požiadavku UK v BA, ktorá sa obrátila aj na TUKE, UPJŠ a UNIZA 
o Zámerom zo strany UK v BA je "video prenos a video účasť" časti študentov na prednáške profesora, ideálne v rámci 

prednáškovej miestnosti, čo je možné zabezpečiť len z niektorej z fakúlt vybavenej video-konferenčným zariadením. 
Rektorát si takéto služby objednáva u externej firmy (navyše vždy ide len o zabezpečenie prenosu, ale bez živých 
vstupov).  

K uvedenému sa viedla diskusia, v rámci ktorej vyplynulo nasledovné: 

 Žiadny z dekanov fakúlt neprejavil na zasadnutí záujem riešiť prenos uvedenou cestou. Potrebné vybavenie nie je k dispozícii. 
Ako jediná fakulta, ktorá by účasť študentov a prenos mohla zabezpečiť, je MTF STU. 
Profesor Stanko overí iné formy účasti študentov na prednáške, najmä tých, pre ktorých je téma relevantná.  
Názov prednášky je “My Romance with the Warped Side of the Universe:  from Black Holes and Wormholes to Time Travel and 
Gravitational Waves" 

 
 
V závere rektor poďakoval prítomným za aktívnu účasť na rokovaní a ukončil 7. zasadnutie Kolégia rektora STU.  
 
 
Plánované termíny najbližších zasadnutí: 
 

September 11.10.2021 PAS STU 14:00  

 18.10.2021 VR STU 09:00 ON-LINE 

 
25.10.2021 

KR SU 09:00  
 AS STU 14:00  

 
Zapísala: 30.9.2021       Zápisnicu overil: 30.9.2021 
Erika Jevčáková, BSBA , v. r.       prof. Ing. Alojz Kopáčik, v. r. 


